
   
   

 

Motie raadsbreed: afvaltarieven 

 

De gemeenteraad van Gulpen-Wittem bijeen op 26 oktober 2017 

 

Constaterende dat: 

x Deze raad in juni 2017 het afvalbeheersplan heeft vastgesteld; 
x In dit plan is opgenomen is dat de kosten voor de burger niet mogen stijgen indien hij/zij 

gebruik maakt van de mogelijkheid tot afvalscheiding; 
x In dit plan ook is opgenomen dat er een duidelijk communicatieplan zal worden opgesteld; 
x Er recent huis-aan-huis een brief is verzonden naar de inwoners, waaruit blijkt dat de kosten 

per aansluiting zullen stijgen, zonder dat door de raad een  besluit is genomen. 

 

Overwegende dat: 

x Afvalscheiding een goede zaak is die bevorderd moet worden; 
x Invoering op deze abrupte wijze echter onuitvoerbaar is zonder veel hogere kosten voor de 

inwoners; 
x Deze kostenstijging ook niet verklaarbaar is, gezien het feit dat gescheiden aangeboden 

fracties, met name PMD, geld opleveren; 
x Het voor de inwoners onmogelijk is hun restafval per direct met 70% te reduceren; 
x Er in het afvalfonds voldoende ruimte zit om deze overgang veel geleidelijker te laten 

verlopen. 

 

Draagt het college op: 

x Bij de reguliere raadsvergadering van november een gedegen communicatieplan aan de 
raad aan te bieden om het draagvlak voor afval scheiden te vergroten en zwerfafval te 
voorkomen, inclusief een kostenplaatje. 

x te onderzoeken of de inzet van afvalcoaches tot de mogelijkheden behoort. 
 

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

GroenLinks  Balans Gulpen-Wittem Fractie Franssen CDA 


